

我会会长拜会中领馆佟晓玲总领事

Canadian International Trade Promotion Society (CITPS)



7月20日, 我会郑小玲会长、刘宏副会长前往中国驻温哥华总领馆拜会了佟晓玲总领事和俞善君商务参赞, 通报了我会推动、组织本地企业报名参加第四届中国国际进口博览会有关工作进度以及下一步设想, 并就参展商临行前可能遇到的问题等征询指导意见。

On July 20th, 2021, Chairman, Xiaoling Zheng and Vice Chairman, Hong Liu visited the Consul General Xiaoling Tong and Commercial Counselor Shan-jun Yu at the Chinese Consulate General in Vancouver. They briefed about promoting and organizing local enterprises to sign up for the 4th China International Import Expo (CIIE), related work progress and further steps, and soliciting guidance on the issues that exhibitors may encounter before departing from Canada.



7月20日, 我会郑小玲会长、刘宏副会长前往中国驻温哥华总领馆拜会了佟晓玲总领事和俞善君商务参赞, 通报了我会推动、组织本地企业报名参加第四届中国国际进口博览会有关工作进度以及下一步设想, 并就参展商临行前可能遇到的问题等征询指导意见。

During the briefing, it was pointed out that on the basis of previous experience of participating in the first three CIIEs, CITPS will organize two joint exhibitors to participate in the 4th CIIE this year, respectively exhibitor of Canadian natural Food and agricultural products and exhibitor of Canadian healthcare technology products. In order to strengthen the coordination between these two joint exhibitors and further preparation for CIIE, a kick-off meeting was held by CITPS on the 19th of this month, which has achieved very good results.



佟总领事对我会在促进中加两国经贸交流、推动加拿大企业参加进博会以及团结广大侨胞应对疫情等方面发挥的重要作用予以高度评价, 并对我会组织两个联合展团备战第四届进博会予以充分肯定。她希望本次参展企业能够结合北京冬奥会融进一些有特色的奥运元素, 展出新亮点, 将加拿大最好的产品呈现给中国和国际消费者。她还表示总领馆将一如继往地为本地企业赴华参展提供力所能及的协助。

Consul General Tong spoke highly of the important role played by CITPS in promoting economic and trade exchanges between China and Canada, promoting Canadian enterprises to participate in the CIIE, and uniting overseas Chinese to respond to the epidemic, and also organizing joint exhibitors to prepare for the 4th CIIE. She hopes that the participating enterprises can incorporate some distinctive Olympic elements in the Beijing Winter Olympics, exhibit new highlights, and present Canada's best products to Chinese and international consumers. She also stated that the Consulate General will continue to provide assistance within its capacity for local enterprises to participate in the exhibition in China.

